
MÁME JEDNY Z NEJPŘÍSNĚJŠÍCH OMEZENÍ
NA SVĚTĚ. PATŘÍME K NEJHORŠÍM NA
SVĚTĚ. KDO ZA TO MŮŽE?
- CZ24 News | 31. března 2021

ČESKO: V řešení koronavirové krize patří Česká republika (a Slovensko) stále k nejhorším na světě.
A to i přesto, že máme jedny z nejpřísnějších omezení na světě. Jak je to možné? Mohou za to
hlavně nezodpovědní obyvatelé, kteří neposlouchají moudrá nařízení vlády, která dělá vysoce
racionální a promyšlená rozhodnutí? Nebo za to mohou naopak šílená vládní rozhodnutí a konstantní
kobercové nálety panikářských titulků ve velkých médiích, jejichž jediným cílem je zdá se vyvolávat
psychický teror?

 

Když se situace po relativně pochopitelné panice v únoru a březnu 2020 malinko uklidnila a laická i
odborná veřejnost už začala získávat dostatek vlastních informací o tom, co se reálně děje
(informace z Číny se bohužel musí vždy brát s velkou rezervou), začaly se názory na to, jak
pokračovat, dělit na dva hlavní směry.

První směr si dovolím označit jako RACIONÁLNÍ. Od začátku říkal, že virus populací prostě projde,
ať budeme dělat cokoli. Že hlavním cílem naší reakce tedy nemá být nesmyslná snaha virus vymazat
za světa, ale hlavně ochrana ohrožených skupin pomocí velmi přesně cílených a jasných opatření. Že
se má akcelerovat podpora prevence nemocí (tedy imunitního systému a zdraví obecně) a hledání co
nejúčinnější léčby – ať už v podobě vývoje vakcín nebo hledání léků na zmírnění příznaků.
Lockdowny, plošné nošení roušek, zavírání obchodů a mlácení lidí v ulicích tento směr považoval od
začátku za velmi špatný a dokonce i kontraproduktivní.
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Druhý směr si dovolím označit za POLITICKÝ – hlavním zaměřením tohoto přístupu je politické
podvolení se EU a Světové Zdravotnické Organizace. Vlastní rozhodnutí se v podstatě nedělají, jen se
přebarvují nařízení z EU (tedy z Německa) a z WHO (která je placená vakcinačním psychopatem a
propagátorem rychlé depopulace planety – Billem Gatesem). Tento přístup spoléhá na co největší
omezení pohybu a běžného života obyvatel s tím, že virus se díky tvrdému omezování kontaktů buď
vypaří nebo že prostě vydržíme v domácím vězení až do příchodu zázračných vakcín. Spoléhá na to,
že ideologicky čistými vakcínami z ideologicky čistých zemí proočkujeme 80-90% populace (přičemž
cca 70-80% populace očkování vůbec nepotřebuje) a pak bude dobře. A pokud ne, tak budeme
očkovat znovu, nějakou další, ideologicky ještě čistší vakcínou.

Vláda i velká média samozřejmě zvolila bez váhání přístup druhý – tedy čistě politický. Osobně to
považují za obrovskou chybu, která přinesla několik tisíc zbytečných úmrtí a totální devastaci celé
země na všech frontách. Ano, dá se říct “po bitvě je každý generálem”, ale oba přístupy k řešení
koronavirové situace jsou na stole už někdy od dubna nebo května roku 2020. Navíc už řadu
měsíců jasně vidíme, že země, které zvolily racionální přístup místo politického jsou na tom o něco
lépe co se týče zvládání samotného viru a absolutně nesrovnatelně giganticky totálně lépe, co se týče
všeho ostatního. A nůžky rozdílu obou přístupů se dál rozvírají.

Co vláda měla udělat

Co by tedy vláda měla dělat podle názoru desetitisíců lékařů a statisíců dalších odborníků?

Žádné plošné zákazy
Žádné plošné testování
Maximální podpora hledání léků – organizační i finanční podpora vlastního výzkumu,
usnadnění získávání a distribuce nadějných léků (i kdyby se ukázalo, že některé z nich
nefungují – lepší zkoušet než jen pasivně čumět a nic nedělat!)
Vývoj vlastních vakcín
Maximální úsilí na získání širokého spektra vakcín, bez ohledu na politické spory
Podpora dobrovolného očkování a zajištění důstojných a bezpečných očkovacích míst pro
zájemce, hlavně staré lidi
Dočasně upravený režim ve zdravotnických zařízeních – roušky zdarma u vstupu, ozónování
čekáren apod.
Dočasně upravený režim v hospicích a domovech důchodců – vstup jen po antigenním testu (i
když jeho účinnost je sporná, ale aspoň něco), čestném prohlášení a ideálně s rouškou
(poskytnutou opět zdarma u vchodu)
Možná dočasné nošení roušek v autobusech a metru – ale zatím jsem neviděla žádnou studii,
která by jasně prokázala, že to má podstatný efekt.

A to je vlastně vše. Bylo by to naprosto nesrovnatelně levnější, skoro najisto efektivnější a
nezdemolovalo by to celou zemi na mnoho let. Pořád se na tuhle cestu můžeme vrátit – na přelomu
října/listopadu 2021 a února/března 2022 můžeme skoro najisto očekávat ještě dva výkyvy v
počtu nadúmrtí, i když už to bude velmi pravděpodobně výkyv menší (záleží i na tom, jestli ze stále
otevřené “jeskyně”někdo vypustí nějaké další “netopýry”). Co myslíte – udělá to naše skvělá vláda,
nebo bude dál pokračovat v přístupu, který je sice horší, ale aspoň dražší?

Co vláda udělala

Návrhy k racionálnímu řešení podle mnoha odborníků tedy máme na stole už skoro rok. Co udělala
“naše” vláda?

Prakticky úplné vypnutí celého vzdělávacího systému, a to už celý jeden rok – přestože děti a



dospívající nejsou novým koronavirem prakticky nijak závažně ohroženy (díkybohu!)
Povinné plošné nošení roušek a nyní dokonce i respirátorů, a to i na úplně nesmyslných
místech (např. venku) – i přes to, že nebylo nijak prokázáno, že to má nějaký smysl a naopak se
objevuje čím dál tím více důkazů o škodlivosti dlouhodobého překrývání dýchacích cest
Nařízený tvrdý přístup (tedy mlácení a zaklekávání) proti lidem, kteří jsou např. na prázdné
ulici bez roušky/respirátoru, což vyvolává další teror, stres a zhoršuje psychické i fyzické
zdraví populace
Protiústavní nařízení omezující možnosti jak se venku shromáždit a vyjádřit nesouhlas s
opatřeními; opakované hrozby o použití vodních děl, gumových projektilů apod. (na Slovensku
bohužel i praktické použití těchto zbraní proti vlastním obyvatelům) – jako mnoho dalších věcí
to jen dál zvyšuje stres a obavy o budoucnost
Zavření všech míst, kde mohou lidé sportovat a zlepšovat si tak zdraví
Zrušení většiny možností, jak se rekreovat a tedy snižovat stres a úzkosti a aktivně odpočívat
(omezení stresu = podpora zdraví a imunitního systému)
Zavření většiny malých obchodů, takže se teď lidé víc koncentrují v supermarketech
nadnárodních obchodních řetězců; desetitisíce drobných podnikatelů se díky tomu bez vlastní
viny dostaly do těžké životní situace
Aktivní blokování potenciálně účinných léků
Nulová podpora vlastního ČESKÉHO výzkumu a vývoje vlastních léčiv
Zastavení vývoje naší ČESKÉ vakcíny od IKEMu (prý “nebude potřeba”)
Absolutní nezájem o velmi zajímavou, levnou, neinvazivní ČESKOU metodu testování viru
Absolutní nezájem o ČESKÉ výrobce roušek, respirátorů a dalších ochranných pomůcek
Nulová vlastní iniciativa při pořizování vakcín a absolutní spoléhání na to, že nám je sežene
neschopná EU. Jediný náznak aktivity se objevil při odporu proti “ideologicky nečisté” vakcíně
z Ruska
Omezení svobodného pohybu – nesmíme ven po deváté hodině, nesmíme přes hranici okresu
atd. Jako vždy naprosto bez vysvětlení, co by tyto zákazy měly přinést.
Protiústavní udržování nouzového stavu a povolání armády i policie k zaklekávání vlastních
obyvatel, kteří neporušují žádné platné zákony
Provozování podivných obchodů a zakázek (za pomoci nouzovému stavu), které přinášejí
stovky miliónů korun vybraným jedincům a nic pozitivního obyvatelům, kteří to z daní budou
platit možná několik dekád
Co je úplně nejhorší a nejvíc destruktivní – totální likvidace zdravotnictví. Lékaři “ordinují”
přes telefon, odkládají se operace, preventivní péče prakticky zmizela, diagnostika nejvíc
smrtelných onemocnění (rakovina, ischemické choroby) se výrazně snížila atd. Kdokoli měl
třeba nemocné dítě a chtěl pro něj normální léčbu, dostává odpověď ala “bez testu ke mně
nelezte a pokud budete pozitivní, tak ke mě taky nelezte…vlastně ke mně vůbec nelezte a
pokud už budete na umření, zavolejte si sanitku a chcípněte v nemocnici, čau!”. Jediné, co teď
zdravotnictví provozuje na 150%, je ve většině případů zbytečné testování drahými testy a
plnění lukrativních covidových lůžek (za které dostávají od pojišťoven velké bonusy).

Když se to dá takhle pěkně na jednu hromádku, skoro se člověku chce říct, že hlavním cílem
“protiepidemických” opatření je nás absolutně zdecimovat, že? Úplně zničit imunitu, šíleně nás
zadlužit, rozvrátit zbytky soudržnosti lidí a nechat vydělat pár vyvolených miliardářů, že? Ale to je
samozřejmě jen konspirační teorie .

V příštím článku si řekneme, co by měla dělat velká média a co naopak reálně dělají – protože média
(a americké Big Tech společnosti) mají na aktuální situaci také naprosto obří podíl.
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